
               

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα,  24/11/2020 

Του:  Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών 

Προς:   Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 
 

ΘΕΜΑ:  «Σε απόγνωση ο κλάδος των οινοποϊών της εστίασης» 
 
 

     

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Οι οινοποιοί της χώρας μας βιώνουν τις δυσάρεστες, καταστροφικές για τους ίδιους 

συνέπειες της κάθετης πτώσης της κατανάλωσης του κρασιού. Με κλειστά εστιατόρια και 

ξενοδοχεία αλλά και με τον φόβο που επικρατεί, η κατάσταση είναι πολύ δύσκολη. Δεν 

υπάρχουν οι αντίστοιχες παραγγελίες και οι οινοποιοί φοβούνται, μήπως δεν μπορέσουν 

να δουλέψουν τα Χριστούγεννα, που είναι η περίοδος με τον μεγαλύτερο όγκο πωλήσεων 

παγκοσμίως για όλα τα οινοποιεία. Προωθούνται οι πωλήσεις από το οινοποιείο με 

τηλεφωνική παραγγελία, ως ύστατο μέσο ενίσχυσης του τζίρου, χωρίς όμως να μπορεί να 

καλυφθεί το κενό του τζίρου των οινοποιείων, σε μια περίοδο, όπου άλλοτε, εστίαση και 

κοινωνικές εκδηλώσεις προκαλούσαν το μεγαλύτερο ποσοστό της καταναλωτικής ζήτησης, 

που διασφάλιζε τη βιωσιμότητα του κλάδου. Εκτιμάται από τους ανωτέρω επαγγελματίες 

ότι θα περισσέψουν αδιάθετες πολλές ποσότητες κρασιού, γεγονός που θα τους 

προκαλέσει τεράστια οικονομική ζημιά.. 

 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Προτίθεσθε να λάβετε μέτρα οικονομικής ενίσχυσης για τον κλάδο των οινοποιών, προς 

διάσωσή του από την ύφεση στην οποία έχει περιέλθει ο κύκλος εργασιών του, λόγω των 

περιοριστικών μέτρων ένεκα της πανδημίας του κορωνοϊού, αφού, ο εν λόγω κλάδος 

λειτουργεί ως οικονομικός πολλαπλασιαστής για το ΑΕΠ της Ελληνικής Επικράτειας, στον 

τομέα της εστίασης; 

 

Ο ερωτών βουλευτής  

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 
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